
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 8/2023 

Datum konání:   14. 12. 2023    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 

Omluveni: 

 Martin Blažek, člen OV 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. OM 

8.  Komise, Rada, sekretáři 

9.  Galavečer 

10.  Závěrečné zkoušky rozhodčích 

11. Udělení výkonnostních odznaků 

12. Uznání kvalifikace 

13.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 OV neschválil udělení výjimky pro přihlášení do kurzu rozhodčích – všestrannost 

pro Šárku Štvánovou, č. lic. C1159. Jmenovaná žádala o udělení výjimky, kdy 

neměla splněny podmínky pro udělení výkonnostního odznaku. O výklad 

podmínek vstupu do kurzu byla sekretářkou oblasti oslovena Ing. Mentlíková. 

 přihlášení do kurzů: rozhodčí skoky Mariánské Lázně 13. 1. 2024 pro Kateřinu 

Veselovskou (D0118), garant J. Nosková (A0410), Kateřinu Wáclavíkovou 

(B2097), garant K. Vašáková (B0223),  Sandru Tomaidesovou (B1990), garant J. 

Nosková (A0410), Kláru Vetešníkovou (J0UPL), garant J. Perníčková (B0074), 



Gabrielu Ohneiser (B2565), garant J. Šíma (D0129), rozhodčí drezura 

Mariánské Lázně 13. 1. 2023 pro Janu Bělíčkovou (A1671), garant K. Hlavová 

(F1010), rozhodčí skoky Podolanka 14. 1. 2024 pro Vlastimila Homolu (J0REJ), 

garant J. Nosková (A0410) 

 přestup subjektu JK Sany z oblasti Praha do oblasti Střední Čechy 

 

2. Na svém zasedání, konaném dne 19. 7. 2023 OV schválil zvýšení kvalifikace – Národní 

rozhodčí skoky pro Janu Holíkovou, Sandru Horákovou Bejšákovou a Šárku Pospíšilovou, 

kdy všechny jmenované doložily řádně splněnou praxi. 

Sekretářka oblasti dne 2. 8. 2023 odeslala tento požadavek na schválení skokové komisi ČJF, 

do dne jednání OV nepřišlo k této žádosti žádné vyjádření, OV tak nemůže tuto žádost 

předložit VV ČJF ke schválení. OV tak předal k prověření KRK ČJF se stížností na prověření 

nečinnosti komise skoky. OV přečetl Zápis (dokument) z jednání KRK ČJF ze dne 12. 12. 

2023, kdy se rozhodnutí KRK shoduje s rozhodnutím OV – žádost o zvýšení kvalifikace byla 

podána ke schválení dle Dokumentu vzdělávání, který byl v době podání žádosti v platnosti 

a je v platnosti do dnešního jednání OV ČJF. Předsedkyně skokové komise byla na chybné 

jednání upozorněna, pro nápravu aktuálního stavu byly, dle jejího vyjádření, žádosti předány 

Komisi rozhodčích – do dne jednání OV bez vyjádření. 

OV dále na svém dalším zasedání, konaném dne 9. 10. 2023, schválil zvýšení kvalifikace – 

rozhodčí Specialista skoky pro Martina Blažka (B3122). Jmenovaný doložil řádně splněnou 

praxi. Schválením skokové komise a další administrací byla pověřena sekretářka oblasti – 

ani tento návrh nebyl Skokovou komisí schválen a dle vyjádření KRK ČJF byl i tento předán 

Komisi rozhodčích ke schválení. 

OV trvá na dodržení postupu dle aktuálně platné legislativy a nadále žádá o vyjádření a 

potvrzení příslušných komisí, které byly platné v den podání žádostí. Výše uvedené žádosti 

budou podány jako podnět na VV ČJF. 

 

OV probíral aktuální dění ohledně školení pro zpracovatele výsledků (10 osob z naší oblasti, 

10 osob z ostatních oblastí). Sekretářka oblasti seznámila OV s aktuální informací ze setkání 

sekretářů ČJF, které proběhlo dne 7. 12. 2023, že dle plánů ČJF by toto školení mělo být 

vypsáno hned po novém roce. 

 

OV žádá o vypsání termínu kurzu Stylový rozhodčí (komisař). 

OV pověřuje K. Vašákovou zpracováním materiálů pro navrhovanou funkci Stylový 

hodnotitel, který by měl kvalifikaci stylového hodnocení pouze do určitého stupně 

obtížnosti soutěží. 

 

Předseda oblasti informoval OV o proběhlém refreshingu pro stavitele všech tříd, který 

proběhl ve dnech 8. – 9. 12. 2023 v Radimovicích. Za naši oblast se účastnili V. Drbal, T. 

Hůlka, M. Hyka, Z. Koten, D. Voksa. Refreshing byl u všech potvrzen v JISu. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 



OV zhodnotil proběhlý seminář oblasti pro instruktory a trenéry ČJF, který proběhl dne 26. 

11. 2023 v Královickém dvoře.  

OV plánoval další možný seminář tohoto typu v předběžném termínu 20. – 21. 1. 2024 v JK 

Čtyřkolák, tématem by měl být welfare, doping, ZZVJ, zdravotní minimum. Lektor – MVDr. 

Zuzana Žežulková. Cena 500,- Kč pro členy oblasti B, 1000,- Kč pro členy ostatních oblastí. 

Přípravou tohoto semináře je pověřena K. Vašáková. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

3. ZZVJ – termíny 2024, schválené OV: 

 24. 1. JK Heroutice 

 6. 3. JK Heroutice 

 21. 3. JK Mělník 

 5. 4. EquiStable Korycany 

 12. 4. Farma Ptýrov 

 17. 4. JK Mělník 

 29. 4. JK Čtyřkolák  

 15. 5. JK Mělník 

 3. 6. Stará Boleslav 

 12. 6. JK Mělník 

 17. 7. JK Mělník 

 14. 8. JK Mělník 

 28. 8. JK Mělník 

 11. 9. JK Mělník 

 23. 9. Stará Boleslav 

 9. 10. JK Mělník 

 30. 10. JK Mělník 

 27. 11. JK Mělník 

Sekretářka oblasti znovu rozešle informace pro pořadatele ZZVJ o plánovaném navýšení 

poplatků za účast na ZZVJ, a to od ledna 2024 ve výši 1000,- Kč člen oblasti B, 1000,- Kč 

členové ostatních oblastí, 1000,- Kč opravná zkouška, dále pak informace ohledně pořádání 

– v termínu 1. 5. – 30. 9. daného roku nebudou probíhat ZZVJ o víkendech, do 10 dnů před 

konáním ZZVJ musí být přihlášeno min. 8 účastníků (nižší počet minimálně 6 účastníků 

možný, ale s částečnou úhradou nákladů na komisaře pořadatelem). 

Sekretářka oblasti zpravuje a OV zašle aktuální seznam komisařů ZZVJ. Dále zpracuje a OV 

zašle tabulku s přehledem lokalit, kde mohou komisaři působit s ohledem na vzdálenost od 

svého bydliště. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro - 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

4. Ekonomika  

Ing. P. Bůžková předložila OV návrh rozpočtu na rok 2024, OV jej schválil. 



Dále informovala OV o čerpání rozpočtu 2023, bylo jednáno o několika posledních platbách 

za rok 2023. OV schvaluje proplacení faktury od fy Forte, fakturu za administraci OCM a 

fakturu za ostatní služby. 

Před koncem roku bude Ing. P. Bůžková jednat o dalších tématech ohledně ekonomiky. 

Předseda oblasti dává návrh na nákup bezpečnostních háků ke skokům v přibližném počtu 

40 ks, poptáno bude u fy Kubias. Odhadovaná cena je 700,- Kč s DPH za jeden hák. Háky 

mají FEI atestaci. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

5. OCM 

OCM zhodnotil proběhlé OCM drezura, které proběhlo ve spolupráci s oblastí Praha 

v termínu 11. – 12. 11. 2023 v areálu EquiDressage ve Velkých Přílepích. OCM se účastnily 

dvě jezdkyně, z toho jedna se dvěma koňmi. 

Mgr. K. Vašáková, MBA přednesla aktuality ohledně krajského OCM.  

OV plánuje pro příští sezonu oblíbený PonyCamp, bude upravena věková hranice účastníků. 

Předběžně plánované OCM 2024 – skoky Zduchovice (garant Iva Holíková), Královice 

(garant Kateřina Vašáková), pony Heroutice (garant Jana Ferenc Perníčková). 

OV odsouhlasil odměnu P. Bůžkové za celoroční administraci OCM ve výši 10 000,- Kč. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

6. SJL 

Proběhla diskuse o plánovaných termínech a pořadatelích sezony 2024. Jednáním je 

pověřena J. Holíková. 

Středočeská Stylovka 2024 – průběh seriálu je v jednání, termíny by měly odpovídat SJL, 

pokud to bude možné. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

7. OM 

OV schválil termíny na místa OM ve všech disciplínách: 

 3. – 5. 5. spřežení Semice 

 15. – 16. 6. drezura, paradrezura, (pony drezura – v jednání) 

 15. – 16. 6. pony skoky Zduchovice 

 28. – 30. 6. všestrannost Přeštěnice 

 18. – 21. 7. skoky Zduchovice 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8.  Předseda oblasti seznámil OV s průběhem setkání skupiny na úpravu Stanov ČJF, které 

proběhlo dne 14. 11. 2023 v Pardubicích. Za naši oblast se zúčastnili nominovaní Martin 

Blažek, Miloslav Halík a předseda oblasti Václav Drbal. Předseda oblasti konstatoval 



zklamání nad nízkou účastí – pouze pět zástupců oblastí, dále pak nepřipravenost materiálů 

svolavatele. 

 

OV znovu potvrzuje návrhy členů komisí dle předchozího jednání. Jsou jimi: 

 do komise ekonomické paní Hanu Sikorovou (J0ZZ3) 

 do komise pořadatelů paní Janu Holíkovou (C0428) 

Sekretářka oblasti dále seznámila OV s výsledkem šetření ve věci neoprávněného startu 

(neuhrazený poplatek za licenci), který byl z důvodu mateřské příslušnosti jezdce předán 

oblasti Praha. Dotčenému jezdci (jeho odpovědnému zástupci) byla udělena výtka 

prostřednictvím písemného napomenutí a veškeré výsledky, dosažené při startech 

s neuhrazeným poplatkem, budou zrušeny (diskvalifikace) a ceny, ať již finanční, nebo 

věcné, budou vráceny. Administrací tohoto procesu je pověřena zpracovatelka výsledků 

daných závodů. 

Předseda oblasti seznámil OV s proběhlým jednáním Rady ČJF. Mimo jiné konstatoval, že 

Rada na tomto jednání neřešila Stanovy ČJF, předpokládá však, že se toto téma dostane na 

jednání Rady 9. 1. 2024. 

Dále vyzval sekretářku oblasti ke sdělení průběhu schůze sekretářů oblastí. Konstatuje, že 

do dne jednání OV není žádný oficiální výstup z tohoto jednání. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

9.  Galavečer 

OV jednal o organizaci Galavečera 2024, který se bude konat 17. 2. 2024 v Kolíně. Sekretářka 

oblasti zpracovala přehled vyhodnocených, OV jednal o nákupu trofejí, které se budou 

oceněným předávat. OV dále jednal o čase zahájení a programu večera. 

 

 

10.  Kurz rozhodčích 

Středočeská oblast vypsala v termínu 3. – 5. 3. 2023 vstupní kurz pro rozhodčí – skoky. 

V termínu 8. – 10. 12. 2023 proběhlo na Ptýrově ukončení tohoto kurzu. Zkoušejícími byli 

Ing. J. Metelka, a VV ČJF delegovaní Ing. Radovan Šalek a Ing. Richard Bauer. Vstupní 

poplatek za zkoušky byl 1000,- Kč/osoba. Konečným vyúčtováním akce je pověřena 

sekretářka oblasti. 

HLASOVANÍ: Pro – 4, Proti – 4 , Zdržel se - 0 

 

 

11.  OV schválil žádost o udělení výkonnostních odznaků ČJF: 

 stříbrný skoky – Andrea Halíková (B2628) 

 stříbrný skoky – Denisa Vegrichtová (B3071) 

 stříbrný skoky – Nicola Remková (B3782) 

 stříbrný skoky – Rozálie Sovová (J0URR) 

 bronzový skoky – Tereza Kurucová (B3324) 

 bronzový skoky – Kateřina Ambrožová (B3572) 



 bronzový skoky – Lucie Chaloupková (B1359) 

 bronzový skoky – Silvie Brátová (H4380) 

 bronzový skoky – Kristýna Gutová (J0WA0) 

 

12.  OV obdržel žádost Corrada Fois, J0WRK, (JK Efis Chotěšice) o uznání italské licence Trenér 

II. třídy. OV tuto žádost s kladným doporučením předává ke schválení VV ČJF. 

 

13.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


